

Dear Agents,

We hereby inform you that the French *Autorité des marchés financiers* (“AMF”) approved on June 24, 2021, the prospectus for the 2015 Agent Equity Program, a share purchase program under the eXp World Holdings, Inc. 2015 Equity Incentive Plan (the “Prospectus”) under the number n° 21-254, in conformity with Regulation (EU) 2017/1129 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 on the prospectus to be published when securities are offered to the public or admitted to trading on a regulated market, and repealing Directive 2003/71/EC. Note that the approval of the Prospectus by the AMF should not be understood as an endorsement of the securities offered under the Prospectus.

The Prospectus, including any applicable translation of its prospectus summary, will be made available to you in printed form, free of charge, at the corporate headquarters of eXp World Holdings, Inc., as well as at the respective offices of the subsidiaries of eXp World Holdings, Inc. located in your country. In addition, the Prospectus, including any applicable translation of its prospectus summary, will be published on the website of eXp World Holdings, Inc. ([www.expworldholdings.com/investors/](http://www.expworldholdings.com/investors/)), and free copies will be available to you upon request by contacting the Investor Relations department of eXp World Holdings, Inc. at [investors@expworldholdings.com](mailto:investors@expworldholdings.com). The Prospectus will also be available on the website of the AMF, [www.amf-france.org/](http://www.amf-france.org/). Please read the Prospectus carefully before making an investment decision in order to fully understand the potential risks and rewards associated with the decision to invest in the shares offered by eXp World Holdings, Inc. under the 2015 Agent Equity Program. Your attention is called to the “Risk Factors” section of the Prospectus.

Very truly yours,

**James Bramble, Chief Legal Counsel**  
On behalf of eXp World Holdings, Inc.

COMMUNICATION À CARACTÈRE PROMOTIONNEL

Cher Courtier,

Nous vous informons par la présente que l'Autorité des marchés financiers (« AMF ») a approuvé le 24 juin 2021 le prospectus relatif au Programme d'Actionnariat de 2015 réservé aux Agents, un programme d'achat d'actions offert dans le cadre du Plan d'Actionnariat de 2015 d'eXp World Holdings, Inc. (le « Prospectus ») sous le numéro 21-254, en conformité au Règlement (UE) 2017/1129 du Parlement Européen et du Conseil du 14 juin 2017 concernant le prospectus à publier en cas d'offre au public de valeurs mobilières ou en vue de l'admission de valeurs mobilières à la négociation sur un marché réglementé, et abrogeant la directive 2003/71/CE. Veuillez noter que l'approbation du Prospectus par l'AMF ne doit pas être considérée comme un avis favorable sur les valeurs mobilières offertes dans le cadre du Prospectus.

Le Prospectus, ainsi qu'une traduction de son résumé en français, seront mis à votre disposition sous forme imprimée, gratuitement au siège d'eXp World Holdings, Inc., ainsi qu'aux sièges des filiales françaises d'eXp World Holdings, Inc. En outre, le Prospectus et la traduction de son résumé en français seront mis en ligne sur site Internet d'eXp World Holdings, Inc. ([www.expworldholdings.com/investors/](http://www.expworldholdings.com/investors/)) et des copies peuvent être obtenues gratuitement en contactant le département des Relations Investisseurs d'eXp World Holdings Inc. à [investors@expworldholdings.com](mailto:investors@expworldholdings.com). Le Prospectus, ainsi que la traduction en français de son résumé, seront également disponibles sur le site internet de l'AMF ([www.amf-france.org/](http://www.amf-france.org/)). Veuillez lire Prospectus attentivement avant de prendre une décision d'investissement afin de pleinement comprendre les risques et avantages potentiels associés à la décision d'investir dans les actions offertes par eXp World Holdings, Inc. dans le cadre du Programme d'Actionnariat de 2015 réservé aux Agents. Nous attirons votre attention sur la rubrique « Facteurs de Risques » du Prospectus.

Cordialement,

**James Bramble, Chief Legal Counsel**  
Pour eXp World Holdings, Inc.